
 
Rakennusjärjestys Eura-Huittinen-Säkylä 
 
Khall 17.03.2025 § 85  
  
 
Valmistelu ja lisätiedot Kunnanjohtaja Kari Kankaanranta, puh. 044 422 4020. 

 
Etelä-Satakunnan ympäristölautakunta on hyväksynyt 25.2.2025 
mielipiteiden ja lausuntojen perusteella tarkistetun rakennusjärjestys-
ehdotuksen Euran, Huittisten ja Säkylän yhteiseksi rakennusjärjestykseksi 
ja esittää nyt rakennusjärjestyksen osakaskuntien valtuustojen 
hyväksyttäväksi 
 
Esityslistan oheismateriaalina on Etelä-Satakunnan ympäristölautakunnan 
25.2.2025 hyväksymä rakennusjärjestys 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Kari Kankaanranta 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus esittää valtuustolle, että valtuusto hyväksyy Eura-Huittinen-
Säkylä rakennusjärjestyksen Etelä-Satakunnan ympäristölautakunnan 
esittämässä muodossa lisäyksellä kohtaan 12.5 ensimmäisen kappaleen 
alkuun kuuluu sana luvanvarainen. 
"Kohta 12.5 Luvanvaraisen rakennuksen, rakennelman ja katoksen 
etäisyyden keskivedenkorkeuden mukaisesta  rantaviivasta tulee olla 
vähintään 25 metriä mikäli ei rakennuspaikan olosuhteista muuta johdu.”   . 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 
Valt 24.03.2025 § 16    
498/00.04.01/2024    
 
 Esityslistan oheismateriaalina on lopullinen Eura-Huittinen-Säkylä 

rakennusjärjestys, johon on tehty yllämainittu lisäys (luvanvarainen)
    
 

Kunnanhallituksen päätösehdotus 
 Valtuusto hyväksyy Eura-Huittinen-Säkylä rakennusjärjestyksen. 
 
 
Asinakäsittely:  Keskustelun aikana valtuutettu Lähteenmäki Simo teki esityksen, että 

Rakennusjärjestys 2025 kohdassa 13.4 oleva maininta: ” Koskeljärvi (Eura) 
maastonkarttakorkeus +41,3 (N60) /kerran 100 vuodessa toistuva 
vedenkorkeus +43,16 (N2000). Alinrakentamiskorkeus +43.56 (N2000)” 
poistetaan. Valtuutettu Salminen Petri kannatti Lähteenmäen esitystä.  

 
  
 Puheenjohtaja totesi, koska oli tehty kannatettu esitys,  tulee asiasta 

äänestää. Äänestystavaksi puheenjohtaja esitti nimenhuutoäänestystä 
siten, että valtuutetut, jotka kannattavat kunnanhallituksen pohjaehdotusta 
äänestävät JAA ja valtuutetut, jotka kannattavat Lähteenmäen esitystä 
äänestävät EI. Äänestystapa hyväksyttiin yksimielisesti. 

 
 Äänestysluettelo (nro 1) pöytäkirjan liitteenä. 
 
 Puheenjohtaja totesi äänestyksen tuloksena, että on annettu 29 JAA ääntä 

ja 6 EI ääntä. 
 



 
Päätös Valtuusto hyväksyi kunnanhallituksen päätösehdotuksen 
 


